
 

 

 

ZAPISNIK 

SA 22 PROŠIRENE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA 

UDRUŽENJA POSLODAVACA FBIH 

 
održane dana 20.02.2020. godine (četvrtak), sa početkom u 12  sati,  u prostorijama ASA 

HOLDING  (Bulevar Meše Selimovića 16.) u Sarajevu.  
 

Sjednici su prisustvovali članovi Upravnog odbora UPFBiH: Adnan Smailbegović, Safudin Čengić, 

Snježana Kopruner, Eldin Hadžiselimović, Kemal Hrnjić i Kemal Čolak.  

Sjednici su po ovlaštenju članova Upravnog odbora UPFBiH prisustvovali: Nedžad Sadić (po 

ovlaštenju Rusmira Hrvića), Jasmin Sejdić (po ovlaštenju Adise Karahodžić), Miralem Šabović ( po 

ovlaštenju Suhada Eće), Alija Čolaković (po ovlaštenju Nurdina Peštalića), Igor Baroš (po 

ovlaštenju Nijaza Skenderagića), Nihad Begić (po ovlaštenju Stjepana Kumrića).  

Sjednici nisu prisustvovali članovi Upravnog odbora UPFBiH: Krasnodar Darko Petrović, Vilim 

Primorac, Mario Čulina, Ramiz Grapkić, Ante Suton, Šejla Bojadžija,  Marin Raspudić, Tomislav 

Slišković i Stjepan Kumrić.  

Sjednici su pored članova UO predsjednici grupacija, članovi ESV-a i članovi UPFBIH sa područja 

Kantona Sarajevo.  

Ispred UP FBIH: Mladen Pandurević i Mersiha Jusić. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Upravnog odbora UP FBiH Adnan Smailbegović i predložio 

slijedeći: 

 
DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 21 proširene sjednice Upravnog odbora UPFBiH; 

2. Formiranje Radnih grupa za Vijeće ministara BiH;  

3. Usvajanje Odluka za održavanje 19.  redovne izborne Skupštine Udruženja poslodavaca u 

FBiH: 

a) Odluka o utvrđivanju datumu i mjesta održavanja; 

b) Odluka o utvrđivanju dnevnog reda Skupštine; 

c) Odluka o izboru delegata za Skupštinu od strane UO;  

d) Odluka o pozivu za imenovanju delegata za 19. redovnu izbornu Skupštinu UPFBIH i 

kandidaturu u organe i tijela UPFBiH;  

4. Usvajanje Odluka za dodjelu priznanja za najboljeg menadžera godine FBIH „Emerik 

Blum“: 



 

 

a) Odluka o ustanovljavanju i načinu dodjele nagrade  za najboljeg menadžera godine 
FBIH  „EMERIK BLUM“ ;   

b) Odluka o kriterijima za izbor žirija za dodjelu nagrade za najboljeg menadžera godine 
FBIH  „EMERIK BLUM“ ;  

c) Odluke o imenovanju Žirija za dodjelu nagrade za najboljeg menadžera godine 
FBIH  „EMERIK BLUM“ ;  

d) Odluka o usvajanju finansijskog plana za dodjelu nagrade za najboljeg menadžera 

godine FBIH  „EMERIK BLUM“;   

5. Donošenje Odluke o imenovanju pregovaračkog tima za vođenje pregovora i potpisivanje 

Kolektivnog Ugovora za djelatnost drvne i papirne industrije u FBiH 

6. Donošenje Odluke o imenovanju pregovaračkog tima za vođenje pregovora i potpisivanje 

Kolektivnog Ugovora za djealtnost tekstilne, kožarsko-prerađivačke, gumarske i industrije 

obuće u FBiH;  

7. Prezentacija novih kreditnih linija Razvojne banke FBiH;  

8. Tekuća pitanja 

 

RASPRAVLJANJE PO TAČKAMA DNEVNOG REDA: 

Tačka 1. Usvajanje zapisnika sa 21 proširene sjednice UO UP FBiH  

Predsjednik je obavijestio članove UO UP FBiH da su dobili materijale za sve tačke dnevnog reda 

uključujući i Zapisnik i zamolio da se izjasne da li imaju primjedbi. Također je napomenuo da je 

zapisnik dostvaljen odmah nakon održavanja sjednice svim članovima UO i da na pomenuti 

zapisnik nije bilo pismenih primjedbi 

A.D.1.1: Zapisnik sa 21. proširene sjednice UO UP FBiH je jednoglasno usvojen.   

 

Tačka 2. Formiranje Radnih grupa za Vijeće ministara BiH;  

 

U okviru ove tačke dnevnog reda gosti na UO su bili predstavnici Unije poslodavaca RS Saša Trivić, 

predsjednik i Saša Ačić, direktor. 

 

Razlog posjete je formiranje zajedničkih radnih grupa za poboljšanje poslovnog ambijenta u 

okviru Vijeća ministara. 

 

Članovima UO se obratio  Saša Trivić ističući da je formiranej navedenih radnih grupa bila ideja 

Unije udruženja RS i to je podržano i od strane predsjedavajućeg Vijeća ministara. Pored članova 



 

 

UUPRS i UPFBIH radne grupe će biti proširene i predstavnicima komora. Potrebno je usaglasiti 

UUPRS i UPFBIH i da ti stavovi idu prema Vijeću ministara.  

 

Safudin Čengić je istakao da je ovo dobra ideja te da poslodavci trebaju surađivati. Također je 

istakao da imajući u vidu da udruženja poslodavaca entiteta imaju zajedničke stavove i interese 

kada je u pitanju poboljšanje poslovnog ambijenta mišljenja je da bi trebali i zajednički djelovati. 

U tom smilslu zamolio je da se malo razmisli oko formiranje Konfederacije na nivou BIH.  

Salih Lemeš- član UP KS je istakao da nema razumjevanja od strane vlasti. Niko ne želi ozbiljne 

promjene.  

Igor Baroš član UP KS je istakao da je jedina svijetla tačka što ovdje sjede ljudi koji imaju zajednički 

interes. Trebaju nam pravila igre neka nam daju podršku. Prevareni smo sto puta ali potrebno je 

i dalje se boriti i lobirati gdje god možemo da ovo što Udruženje poslodavaca naparavi stručno i 

kvalificirano da to i prođe.  

 

Trivić je napomenuo da je u RS mnogo poboljšan odnos javnosti prema poslodavcima.  Poslodavci 

stoje iza leđa državi da naplaćuje poreze. Zašto vjerujem u radne grupe? Zato što imamo dugu 

saradnju  sa predsjedavajućim Vijeća ministara gdinom. Tegeltijom i što smo imali vrlo korektnu 

saradnju i ne sumnjamo u njegove dobre namjere, napomenuo je Trivić. Mišljenja je također da 

Tegeltija može dati podršku poslodavcima te da u dosadašnjoj saradnji sve što je obećao i uradio 

je, te ukoliko nešto ne može onda to i argumentira. Bitno je lobirati, te je predložio da poslodavci 

postave zahtjeve i da se lobira na aktivnostima.  Predlaže da Udruženje poslodavaca treba da 

odredi prioritete, te da se pokušaju naći mjere za prerađivačku industriju po granama. Da se na 

bazi tih brojki i brojki ostalih indistrija napravi analiza kao i da se omogući ljudima solidno radno 

mjesto.  

 

Upravni odbor Udruženja poslodavaca Federacije Bosne i Hercegovine je predložio članove 

radnih grupa koje će zajedno sa predstavnicima Unije Udruženja poslodavaca RS i predstavnicima 

Vijeća ministara BiH raditi na zakonskoj regulativi s ciljem poboljšanja poslovnog ambijenta u BiH.  

 

Nakon diskusije doneseni su sljedeći zaključci: 

 

A.D. 2.1. U radnu grupu za indirektne poreze jednoglasno je usvojena odluka kojom su 
imenovani članovi radne grupe. U radnu grupu za indirektne poreze imenovani su Mubera 
Brković, PWC Sarajevo i Mladen Pandurević, direktor UPFBiH, u radnu grupu za javne nabavke 
Džemal Hasaković, Džekos d.o.o. Sarajevo i Mersiha Jusić, sekretar UPFBIH, u radnu grupu za 
zaštitu domaće proizvodnje Edin Ibrahimpašić, Bihaćka pivovara d.d. Bihać i Muhamed Žero, 
Praktik d.o.o. Sarajevo, u radnu grupu sa transport i komunikacije, Safudin Čengić, Centotrans-
eurolines d.d. Sarajevo i predstavnik BH Telekoma te grupu za smanjenje oporezivanja rada 



 

 

Adnan Smailbegović i  predstavnik Merkatora s tim da se mogu kandidirati i novi članovi radnih 
grupa.   
 

Tačka 3. Usvajanje Odluka za održavanje 19.  redovne izborne Skupštine Udruženja 

poslodavaca u FBiH: 

a) Odluka o utvrđivanju datumu i mjesta održavanja; 

b) Odluka o utvrđivanju dnevnog reda Skupštine; 

c) Odluka o pozivu za imenovanju delegata za 19. redovnu izbornu Skupštinu UPFBIH i 

kandidaturu u organe i tijela UPFBiH;  

 

Vezano za ovu tačku dnevnog reda Predsjednik je upoznao prisutne da je u skladu sa Statutom 

od strane UPFBIH potrebno usvojiti Odluke vezano z aodržavanje 19.Izborne Skupštine Udruženja 

poslodavaca u FBiH. Prijedlog datuma za održavanje Skupštine UPFBIH je 01.04.2020. godine u 

Hotel Terme Ilidža.  

Nakon diskusije doneseni su sljedeći zaključci: 

 

A.D. 3.1. Upravni odbor je jednoglasno usvojio Odluka o utvrđivanju datumu i mjesta 

održavanja Skupštine koja će se održati 01.04.2020. godine u Sarajevu.  

 

A.D. 3.2. Upravni odbor je jednoglasno utvrdio Odluku o utvrđivanju dnevnog reda Skupštine. 

Za Skupštinu se predlaže sljedeći Dnevni red:  

1. Izbor verifikacione komisije, zapisničara i ovjerivača zapisnika;  

2. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa XVIII redovne Skupštine UP FBIH;  

3. Razmatranje i usvajanje;  

a. Prijedloga Izvještaja o radu UP FBiH za 2019. godinu (izvjestioc: Adnan Smailbegović, 

predsjednik UO);  

b. Prijedloga Izvještaj o radu ESV- a za teritoriju FBiH 2019. godinu, (izvjestioc: Adnan 

Smailbegović, predsjednik UO);  

c. Prijedloga Finansijskog izvještaja UPFBiH za 2019. godinu, (izvjestioc: Mladen 

Pandurević, direktor UP FBiH);  

d. Prijedloga Programa rada UP FBiH za 2020. godinu, (izvjestioc Adnan Smailbegović, 

predsjednik UO);  

e. Prijedloga Finansijskog plana UPFBiH za 2020. godinu, (izvjestioc: Mladen 

Pandurević, direktor UP FBiH);   

4. Donošenje Odluka o razrješenju članova organa zbog isteka mandata: 

a) Predsjednika i 2. (dva) zamjenika predsjednika Skupštine UPFBiH; 



 

 

b) Članova Upravnog odbora UPFBIH; 

c) Članova delegacije u Ekonomsko socijalnom vijeću za teritoriju FBiH;  

d) Članova UO APBIH;  

5. Izbor i imenovanje:  

a) Predsjednika i 2. (dva) zamjenika predsjednika Skupštine UPFBiH; 

b) Članova Upravnog odbora UPFBIH; 

c) Članova delegacije u Ekonomsko socijalnom vijeću za teritoriju FBiH;  

6. Razno  

Prije Održavanja XIX Redovne-Izborne Skupštine održat će se sjednica UO na kojoj će biti 

potvrđen dnevni red i materijali za Skupštinu uz eventualne dopune.  

A.D. 3.3. UO je jednoglasno usvojio Odluku o pozivu za imenovanju delegata za 19. redovnu 

izbornu Skupštinu UPFBIH i kandidaturu u organe i tijela UPFBiH;  

 

Tačka 4. Usvajanje Odluka za dodjelu priznanja za najboljeg menadžera godine FBIH „Emerik 

Blum“: 

a) Odluka o ustanovljavanju i načinu dodjele nagrade  za najboljeg menadžera godine 
FBIH  „EMERIK BLUM“ ;   

b) Odluka o kriterijima za izbor žirija za dodjelu nagrade za najboljeg menadžera 
godine FBIH  „EMERIK BLUM“ ;  

c) Odluke o imenovanju Žirija za dodjelu nagrade za najboljeg menadžera godine 
FBIH  „EMERIK BLUM“ ;  

d) Odluka o usvajanju finansijskog plana za dodjelu nagrade za najboljeg menadžera 

godine FBIH  „EMERIK BLUM“;   

 

Predsejdnik Smailbegović je ukratko upoznao prisutne da je osnovna ideja je da se kroz ove 

aktivnosti pokuša da promoviše Udruženje, poslodavci vizionarstvo. Na osnovu Odluke Upravnog 

odbora broj I-329/17,  a na prijedlog Organizacionog odbora potrebno je usvojiti sve odluke za 

održavanje Dana poslodavaca i Svečane dodjele Nagrade „Emerik Blum“. Ideja je da to bude 

događaj prepoznatljiv za regiju.  

 

Vezano za prijedlog Odluke o ustanovljavanju i načinu dodjele nagrade za najboljeg menadžera 

godine Smailbegović je istakao da postoji dilema oko termina „Menadžer, privrednik, poslodavac 

ili poduzetnik“. To su 4 moguća termina. U razgovorima do sada došlo se do zaključka da su 

moguća dva termina poduzetnik i privrednik. Istakao je da je njegovo mišljenje da je poduzetnik 

najkvalitetniji termin.Predlaže da se umjesto menadžer koristi termin „poduzetnik“.  

 

Nakon diskusije u kojoj su učestvovali svi prisutni doneseni su sljedeći zaključci: 



 

 

 

A.D. 4.1. UO je jednoglasno usvojio Odluku o ustanovljavanju i načinu dodjele nagrade  za 

najboljeg poduzetnika  godine FBIH  „EMERIK BLUM“ uz primjedbu da se u tekstu Odluke 

termin „menadžer zamjenjuje sa „poduzetnik“ 

A.D. 4.2. UO je jednoglasno usvojio Odluka o kriterijima za izbor žirija za dodjelu nagrade za 
najboljeg menadžera godine FBIH  „EMERIK BLUM“ . Odluka je sastavni dio zapisnika.  
A.D. 4.3. UO je jednoglasno Odluke o imenovanju Žirija za dodjelu nagrade za najboljeg 
menadžera godine FBIH  „EMERIK BLUM“ ;  
A.D. 4.4. UO je jednoglasno usvojio Odluka o usvajanju finansijskog plana za dodjelu nagrade 

za najboljeg menadžera godine FBIH  „EMERIK BLUM“;   

 

Tačka 5. Donošenje Odluke o imenovanju pregovaračkog tima za vođenje pregovora i 

potpisivanje Kolektivnog Ugovora za djelatnost drvne i papirne industrije u FBiH 

 

Nakon diskusije i prijedloga donesen je sljedeći zaključak:  

A.D. 5.1. Upravni odbor je jednoglasno usvojio Odluku o imenovanju pregovaračkog tima za za 

vođenje pregovora i potpisivanje Kolektivnog Ugovora za djelatnost drvne i papirne industrije 

u FBiH. U pregovarački tim za zaključivanje Kolektivnog ugovora za djelatnost drvne i papirne 

industrije za teritoriju FBiH imenuju se: Ramiz Grapkić, Jadrina dd Gračanica, Kemal 

Čolak   PROMO D.Vakuf, Dinka Semić, Secom d.o.o. Visoko, Suhad Ećo   Ećo Inside Company 

Sarajevo i Frano Medić, Violeta Tomislavgrad. Za Predsjednika pregovaračkog tima imenuje se 

Ramiz Grapkić.  

 

Tačka 6. Donošenje Odluke o imenovanju pregovaračkog tima za vođenje pregovora i 

potpisivanje Kolektivnog Ugovora za djealtnost tekstilne, kožarsko-prerađivačke, gumarske i 

industrije obuće u FBiH;  

 

Nakon diskusije i prijedloga donesen je sljedeći zaključak:  

A.D. 6.1.Upravni odbor je jednoglasno usvojio Odluku o imenovanju pregovaračkog tima za 

vođenje pregovora i potpisivanje Kolektivnog Ugovora za djealtnost tekstilne, kožarsko-

prerađivačke, gumarske i industrije obuće u FBiH i za djelatnost trgovine. U pregovarački tim 

za zaključivanje Kolektivnog ugovora za djelatnost tekstilne, kožarsko-prerađivačke i gumarske 

industrije za teritoriju FBiH imenuju se: Behrija Huseinbegović,Makama d.o.o. Bugojno; 

Mersiha Hasić,  Prevent d.o.o. Visoko; Almasa Memagić, Alma Ras d.o.o. Olovo; Alen Karić, 

Kismet d.o.o. Doboj Istok; Adisa Karahodžić,Koteks d.o.o. Tešanj; Ivan Kartalić,Vintex d.o.o. 



 

 

Gornji Vakuf-Uskoplje i Amir Međić, UTOK. Za Predsjednicu pregovaračkog tima imenuje se 

Behrija Huseinbegović 

U pregovarački tim za zaključivanje granskog kolektivnog Ugovora za djelatnost trgovine za 

teritoriju FBiH  ispred Grupacije poslodavaca za djelatnost trgovine imenuju se: Edin 

Ibrahimović, Bingo d.o.o Tuzla; Predstavnik Konzuma d.o.o. Sarajevo; Lajla Spahić, Amko 

Komerc d.o.o. Sarajevo; Sanja Ćorić, Ataco d.o.o. Mostar; Predstavnik Merkatoraa d.o.o. 

Sarajevo I Dalibor Rezić, Mepas Mostar 

 

Tačka 7. Prezentacija novih kreditnih linija Razvojne banke FBiH;  

 

Predstavnik Razvojne Banke gospodin Borislav Trlin je članovima Upravnog odbora prezentirao 

kreditne linije Razvojne banke FBiH.  

 

Nakon prezentacije i diskusije donesen je sljedeći zaključak:  

 

A.D. 7.1. 

Na sjednici UOUPFBiH je dogovoreno da će predstavnici UPFBiH i Razvojne banke FBiH tražiti 

zajednički sastanak s Vladom FBiH u vezi smanjenja kamatnih stopa i drugih troškova za kredite 

za privrednike koje plasira razvojna banka, kao i posebnu sjednicu Ekonomsko-socijalnog vijeća 

FBiH posvećenu ovoj temi. Konstatirano je potrebno dodatno poboljšati uvjete za plasman 

kredita  privredi od strane Razvojne banke FBiH. 

 

Tačka 8. Tekuća pitanja;  

 

Pod tekućim pitanjima nije bilo rasprave. 

  

Sjednica je završena u 14:30 sati. 

Zapisnik sačinila: 

Mersiha Jusić, sekretar                                                                    PREDSJEDNIK UPRAVNOG ODBORA  

                                                                                                         Adnan Smailbegović, s.r.                                                                                                             


